

**NAXOS** • La vivacité des lignes, l'association des creux et des pleins des motifs, contrastent avec la douceur et la simplicité des formes de ce service créé par Olivier Gagnère, qui utilise à merveille la transparence et la finesse de la porcelaine blanche pour sublimer ce décor en trois dimensions.

**NAXOS** • Bright, sharp lines contrast with the soft simplicity of the shapes embellishing this service designed by Olivier Gagnère, who shows masterful use of the transparency and finesse of white porcelain to express his design in three dimensions.



Bernardaud, manufacture française de porcelaine, créée en 1863 à Limoges et aujourd'hui encore familiale, a depuis toujours fait le choix de l'excellence, de la qualité et de la précision. À la pointe de la conception et de l'innovation, la maison développe des technologies repoussant sans cesse les limites techniques des arts du feu.

Chaque collection habille le quotidien d'un luxe simple et montre que, deux mille ans après ses débuts, la porcelaine demeure une exception.

Bernardaud, the french porcelain company was founded in Limoges in 1863. Still family-owned, the brand has always striven for excellence, quality and precision. Bernardaud remains in the elite of design and innovation, developing technologies that push back the technical limits of porcelain making.

Each collection brings the grace of simple luxury to everyday life and demonstrates that, after two thousand years, porcelain continues to prove its worth as an exceptional material.



[bernardaud.com](http://bernardaud.com)



**BERNARDAUD**



REF 7 13 17 3 5305 109 107 79 89 506 1806



REF 23 26 127 2788 147 133 125



REF 121 53 115 3402 95 34 / 191 57 151

